
Na SVJ 617 proběhlo několik rekonstrukcí a oprav. 

1. rekonstrukce elektroinstalace chodeb, která se prodloužila na cca 2 roky a celkově nebyla 
dokončena.

2. Výmalba schodiště a emajl v přízemí, která se prodloužila o cca 6. měsíců a nebyla dosud 
předána.

 

3. Proběhla výměna PVC v přízemí, předáno.

 

4. Byla provedena oprava schodiště, která dopadla katastrofálně.

 

5. Ve sklepě došlo k výměně uzávěrů stoupaček.

 

Průběžně jsem se účastnil zasedání schůzí výboru, kde veškerá jednání spolupráce probíhala v 
pořádku.

 

Nejsem spokojen s úklidem kolem popelnic, kde se shromažďuje nepořádek mimo popelnice. 
Nepořádek je nutné házet dovnitř, ne kolem popelnic.

 

Revizor

 

Ján Savary.

 

Děkuji, s pozdravem


